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§ 121 Dnr 2024-000001 101 

Val av justerare 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott utser Ola Robertsson (S) till att jämte 

ordförande justera dagens protokoll. 

________________ 
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§ 122 Dnr 2024-000002 101 

Godkännande av dagordning 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner dagordningen.  

________________ 
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§ 123 Dnr 2024-000140 101 

Återrapportering av avtalssamverkan 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att notera rapporteringen av avtalssamverkan till 

protokollet. 

Ärendebeskrivning 

Enligt kommunallagen 9 kap 38 § ska styrelsen årligen till fullmäktige 

rapportera om kommunens avtalssamverkan enligt 37 § eller enligt annan lag 

eller författning. 

37 § lyder: 

En kommun eller en region får ingå avtal om någon av dess uppgifter helt 

eller delvis ska utföras av en annan kommun eller annan region 

(avtalssamverkan). Sådan avtalssamverkan hindras inte av kravet i 2 kap. 1 § 

på anknytning till kommunens eller regionens område eller dess medlemmar. 

Kommuner och regioner får inom ramen för avtalssamverkan, med de 

begränsningar som följer av 6 kap. 38 §, komma överens om att uppdra åt en 

anställd i den andra kommunen eller i den andra regionen att besluta på 

kommunens eller regionens vägnar i ett visst ärende eller viss grupp av 

ärenden. I så fall tillämpas 7 kap. 4-8 §§. 

Om det i annan lag eller författning finns bestämmelser som avviker från 

denna paragraf, tillämpas de bestämmelserna.  

 

Rapporteringsskyldigheten innebär att styrelsen årligen ska sammanställa 

befintliga och nya avtal som avser avtalssamverkan och rapportera dessa till 

fullmäktige. Syftet med rapporteringen är att fullmäktige ska få en överblick 

över den samverkan som kommunen eller regionen ingår i och avsikten är att 

fullmäktige ska vara informerade och kunna ta fullt ansvar för verksamheten 

även om den utförs av en annan kommun.  

Bedömning 

Den avtalssamverkan som avses berör i huvudsak om kommunen överlåter 

prövning och tillsyn till en annan kommun, myndighetsutövning. Det kan 

t.ex. vara utifrån miljöbalken, livsmedelslagen, strålskyddslagen, 

alkohollagen, lag om handel med vissa receptfria läkemedel, plan- och 
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bygglagen, lagen om skydd mot olyckor, lagen om kommunal 

parkeringsövervakning, socialtjänstlagen eller lagen med särskilda 

bestämmelser om vård av unga. 

 

Det är inte närmare angivet hur rapporteringsskyldigheten ska fullgöras. I 

förarbetena anges att det kan ske genom att styrelsen väcker ett separat 

ärende i fullmäktige, i årsredovisningen eller i samband med styrelsens 

förslag till budget. 

 

Förvaltningarna har redovisat följande avtalssamverkan: 

 

Nämnden för arbete och välfärd 

* Avtal om social jour och beredskap Ronneby/Kristianstad 

* Avtal om samverkan avseende familjerättsliga frågor 

Ronneby/kommunalförbundet Cura individutveckling 

 

Miljö- och byggnadsnämnden 

* Avtal om tillsyn och kontroll enligt miljöbalken, livsmedelslagen, 

strålskyddslagen och anknytande författningar vid jävsituationer 

Ronneby/Karlskrona 

 

Utbildningsnämnden 

* Avtal angående antagning till gymnasieprogram Ronneby/Karlshamn 

 

Kommunstyrelsen 

* Avtalssamverkan om gemensam funktion för tjänsteperson i beredskap 

(TIB) Ronneby/Karlskrona 

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

 

Beslutsunderlag  

- Tjänsteskrivelse – Anna-Karin Sonesson kanslichef 
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- Avtal om social jour och beredskap Ronneby/Kristianstad 

- Avtal om samverkan avseende familjerättsliga frågor 

Ronneby/kommunalförbundet Cura individutveckling 

- Avtal om tillsyn och kontroll enligt miljöbalken, livsmedelslagen, 

strålskyddslagen och anknytande författningar vid jävsituationer 

Ronneby/Karlskrona 

- Avtal angående antagning till gymnasieprogram Ronneby/Karlshamn 

- Avtalssamverkan om gemensam funktion för tjänsteperson i beredskap 

(TIB) Ronneby/Karlskrona 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslås att föreslå kommunstyrelsen att 

föreslå kommunfullmäktige att notera rapporteringen av avtalssamverkan till 

protokollet. 

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 124 Dnr 2024-000155 004 

Arkivbeskrivning för kommunstyrelsen - revidering 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att anta förslag 

till reviderad arkivbeskrivning för kommunstyrelsen. 

Ärendebeskrivning 

För att det ska vara möjligt att hitta i arkivet i framtiden är det viktigt att veta 

hur organisationen har sett ut och därmed vad som kan finnas i de olika 

arkiven. Enligt både arkivlagen och offentlighets- och sekretesslagen ska 

varje myndighet upprätta en beskrivning av myndighetens allmänna 

handlingar (arkivbeskrivning).  

Bedömning 

Den senaste arkivbeskrivningen är antagen av kommunstyrelsen i januari 

2022. Det har sedan dess skett flera förändringar av organisationen som 

medför ett behov av att revidera/uppdatera arkivbeskrivningen. Mallen som 

används är hämtad från Sydarkivera.  

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Anna-Karin Sonesson, kanslichef 

Arkivbeskrivning KS 2024 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslås besluta att föreslå 

kommunstyrelsen att anta förslag till reviderad arkivbeskrivning för 

kommunstyrelsen. 
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Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.     

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 125 Dnr 2024-000143 4261 

Flygdagen 2024 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att: 

1. Uppdra åt Kommundirektören att genomföra deltagande i flygdagen 

enligt inriktningen i förslaget,  

samt 

2.  Anslå 500 tkr till kommunledningsförvaltningen avsedda till 

flygdagen och inflyttningsservice. Finansiering sker från 

kommunstyrelsens konto för oförutsedda kostnader 

Ärendebeskrivning 

Den 24 augusti 2024 anordnas Försvarsmaktens centrala flygdag på F17 i 

Kallinge. Ronneby kommun kommer att medverka på olika sätt och är av 

Försvarsmakten även tillfrågad att vara en aktiv del i markutställningen. 

Målsättningen beskriver F17 t.ex. som följande:  

Att Försvarsmakten tillsammans med civila delar i totalförsvaret har kunnat 

visa sina samlade förmågor och därmed bidragit till ökad förståelse för 

personlig beredskap och att vi tillsammans skapar trygghet, stabilitet och 

säkerhet inom Sverige.  

För Ronneby kommun innebär Flygdagen en möjlighet att tillsammans med 

andra regionala och lokala aktörer visa upp sig som en attraktiv 

(boende)plats och arbetsgivare för uppskattningsvis 50 000 besökare från 

främst Blekinge och angränsande län.      

Bedömning 

För att Ronneby kommun ska kunna medverka på flygdagen i augusti 

behöver en projektgrupp utses som med fördel består av representanter från 

flera kommunala verksamheter. Då fokus ska ligga på att skapa ett attraktivt 

event för besökare på temat civilt försvar krävs projektledning från två 

verksamheter, enheten för näringsliv och kommunikation 

(kommunikationsgruppen) och enheten för hållbarhet, kvalitet och 

överförmyndare (verksamhetsutvecklare civilt försvar). 

Målbilden för Ronneby kommun är: 

Att skapa upplevelser som gör Ronneby kommuns bidrag till det civila 

försvaret begripligt och genom detta förstärka bilden av Ronneby kommun 
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som en attraktiv boendeplats och arbetsgivare samt att inspirera enskilda till 

att stärka hemberedskapen.  

 

Målgrupperna är (urval): 

 Invånare Ronneby kommun (alla åldrar) 

 Invånare Blekinge och angränsande län med intresse för ett stort 

evenemang (alla åldrar) 

 Invånare Sverige/Danmark med ett särskilt intresse för flyg och 

militär (framför allt äldre män) 

 Anställda F17 & framtida anställda/värnpliktiga 

 Anställda & elever Ronneby kommun & framtida anställda & elever 

 Media (regionalt) 

  

Strategier  

För att stötta Försvarsmakten att nå sitt mål och kommunens egen 

målsättning för Flygdagen krävs ett bidrag till markutställningen som lockar 

stora och små och som genom olika typer av upplevelser stärker bilden av 

vår kommun som en attraktiv boendeplats och arbetsgivare. För att knyta an 

till temat flyg och då Ronneby kommun har egen verksamhet på F17s 

område kommer en del av vår medverkan fokusera på flygtekniska 

gymnasiets verksamhet och lokaler. Här kan även eventuella VIP-gäster och 

personal som arbetar under flygdagen få vila upp sig eller ta del av utvalda 

programpunkter. En annan viktig del kommer att vara underhållande och 

lärorika aktiviteter för barn och ungdomar som F17 kommer att samla under 

namnet ”lilla flygdagen”. Tredje delen är en infopunkt med loungekaraktär 

som stärker den enskildes beredskap genom att aktivera alla sinnen. Dessa 

olika insatser behöver inte samlas på en och samma plats utan kan med 

fördel finnas utspridda i området för markutställningen och flygtekniska 

gymnasiets lokaler. För att förstärka effekten av Ronneby kommuns 

medverkan är olika typer av branding och visuella signaler centrala, likaså 

digital information innan, under och efter flygdagen. 

Möjliga upplevelser 

 Vägvisare mellan olika upplevelser 

 Prova att hämta vatten från vattentank 

 Packa din krislåda 

 Lounge med t.ex. solskydd 

 Provsitta flygplan 
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 Nattis – hur funkar det?  

 Black out – vad ska jag göra? 

 Föreläsning/förevisning/underhållning för VIP-gäster 

 Mobil trygghetspunkt för att ladda mobilen, dricka kaffe osv 

 … 

 

Samverkan  

Flera delar av Ronneby kommunkoncern har redan aviserat att man önskar 

delta vid en gemensam aktivitet under flygdagen, t.ex. Ronnebyhus, 

Miljöteknik, Utbildningsförvaltningen, Personalenheten, … 

Utöver kommunkoncernens aktörer kommer frågan även att riktas till 

externa samarbetspartner, som t.ex. civila försvarsorganisationer, som 

FAK/Gränslös samverkan, FRG mfl. Flertalet av dessa kommer antagligen 

att medverka i egen monter, men samverkan kommer att synliggöras. 

Kostnadskalkyl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

 

Barnrättsbedömning  

Se bilaga 

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse Flygdagen 2024 – Heike Rosenquist, kris- och 

beredskapsstrateg 

Barnrättsbedömning 

Vad? Pris (ca) 

Lounge – solskydd, sittmöjlighet 80 tkr 

Skyltning, t.ex. stripning, dekaler, vägvisare, 

beachflaggor, mfl 

40 tkr 

Kommunikation, t.ex. digitalt material, 

projektledning,  extern expertis film,  

80 tkr 

Give aways 50 tkr 

Upplevelser, underhållning 50 tkr 

Totalt 300 tkr 
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Förslag till beslut 

Kommunledningsförvaltningen föreslår Kommunstyrelsens arbetsutskott att 

föreslå Kommunstyrelsen att: 

 

-uppdra åt Kommundirektören att genomföra deltagande i flygdagen enligt 

inriktningen i förslaget,  

samt 

-beslutar om driftanslag med 300 tkr till kommunstyrelsen 

(kommunledningsförvaltningen) avsedda till flygdagen. Finansiering sker 

från kommunstyrelsens medel för oförutsedda kostnader. 

Förslag till beslut under sammanträdet  

Ordförande Roger Fredriksson (M) föreslår att arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget med tillägget att ytterligare 200 000 kronor anslås för arbete 

med inflyttningsservice. Finansiering sker vid kommunstyrelsens medel för 

oförutsedda kostnader.        

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

ordförandens eget förslag och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 126 Dnr 2024-000139 817 

Ukrainaläger 2024 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att lägret för 

ukrainska barn genomförs enligt bilagt underlag, ”Struktur, ansvarsområden 

och genomförande av Ukrainaläger 2024”.   

Ärendebeskrivning 

Under sommaren 2023 genomfördes ett läger för ukrainska ungdomar och 

deras ledare, 40 ungdomar och 7 vuxna ledare deltog under den 14 dagar 

långa vistelsen Deltagarna inkvarterades på Ronneby Brunnshotell där även 

huvuddelen av måltiderna serverades. Ronneby kommuns fritidsledare 

ansvarade för de aktiviteter som genomfördes under vistelsen.                             

I budget för 2024 har Kommunfullmäktige avsatt 700 000 kronor för 

genomförande av lägret.  

Förvaltningen har inhämtat två offerter från två olika näringsidkare där en 

prisuppgift för gruppens uppehälle och mathållning begärdes in.  

Båda offerterna är bilagda som underlag.  

Bedömning 

Teknik-, fritid och- kulturförvaltningen bedömer att lägret ska genomföras 

enligt bifogat underlag ”Struktur, ansvarsområden och genomförande av 

Ukrainaläger 2024” 

 

Barnrättsbedömning  

Barn påverkas av beslutet och en checklista för barns bästa är genomförd 

 

Beslutsunderlag  

 Tjänsteskrivelse – Ukrainaläger 2024 

 Nicklas Martinsson/Anna Hinseäng 

verksamhetschef/Förvaltningschef, Teknik-, fritid och- 

kulturförvaltningen 

 Checklista för barns bästa 
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 Struktur, ansvarsområden och genomförande av Ukrainaläger 2024 

 Offert Ronneby Brunnshotell 

 Offert Ronneby vandrarhem 

 Tilllägg offert Ronneby vandrarhem 

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid och- kulturförvaltningen föreslår Kommunstyrelsen att besluta 

att lägret för ukrainska barn genomförs enligt bilagt underlag, ”Struktur, 

ansvarsområden och genomförande av Ukrainaläger 2024”.   

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 127 Dnr 2022-000636 250 

Information brandstation 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen till protokollet.  

Ärendebeskrivning 

Från politiskt håll har lyfts önskemål om att diskutera den framtida 

brandstationstomten, dess innehåll samt pågående detaljplan.  

Bedömning 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Anna Hinseäng. Förvaltningschef   

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och Kulturförvaltningen föreslår Kommunstyrelsens 

arbetsutskott besluta notera informationen till protokollet.   

________________ 
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§ 128 Dnr 2024-000101 167 

Hemställan om 2:4-medel avseende en tjänst 
säkerhetsskyddschef för Räddningstjänsten Östra 
Blekinge 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att avslå hemställan om 2:4 medel avseende en tjänst 

som säkerhetsskyddschef för Räddningstjänsten Östra Blekinge. 

Ärendebeskrivning 

Ronneby kommun och Karlskrona kommun får pengar från MSB för att 

förbättra sin krisberedskap och sitt civila försvar. Detta är en del av en 

överenskommelse mellan MSB och SKR som gäller från 2024 till 2026. 

 

För att få pengarna måste kommunerna göra två saker: 

1) Arbeta med de uppgifter som finns i 2 och 3 kap. i lagen om kommuners 

och regioners åtgärder inför och vid extraordinära händelser i fredstid och 

höjd beredskap (LEH) 

2) Arbeta med att stärka det civila försvaret 

Pengarna beräknas utifrån en fast summa och en summa per invånare i varje 

kommun.  

 

Överenskommelsen beskriver hur kommunerna får använda stödet. 

 

Det finns vissa villkor för den del av pengarna som kommunen får för att 

göra uppgifterna i LEH: 

• De aktiviteter och åtgärder som betalas med pengarna ska ha med 

uppgifterna i 2 och 3 kap. i LEH att göra. 

• De åtgärder som betalas med pengarna ska handla om att förbereda sig och 

förebygga problem. 

• De åtgärder som görs ska öka möjligheten att fortsätta med viktig 

verksamhet och bli bättre på att hantera extraordinära händelser. 

• Det mesta av pengarna ska användas till att betala personal. Personalen kan 

vara en eller några personer (till exempel beredskapssamordnare). Pengarna 

kan också delas mellan flera personer i olika förvaltningar som arbetar med 

uppgifterna enligt LEH. 

• Pengarna får användas till att delta i aktiviteter som länsstyrelsen anordnar 

för att kommunerna ska kunna nå mål och göra uppgifterna enligt LEH. 
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• Pengarna får användas till att delta i andra aktörers planering och 

aktiviteter som syftar till att förbättra krisberedskapen eller det civila 

försvaret.      

Bedömning 

Motiv för hemställan är för personalkostnader motsvarande den summa som 

inte bedöms vara förenligt med de uppdrag som förutsätts för stödet 

kommunerna erhåller.  

 

Räddningstjänsten, liksom övriga kommunala förvaltningar och bolag kan ta 

del av medlen i efterhand såsom tidigare dvs. i den ordning som olika 

uppgifter genomförs, och att de olika uppgifterna inte innebär långsiktigt 

påtagna kostnader. 

 

Räddningstjänsten kan få del av medlen efter behov och dialog, men ska inte 

köpa egna tjänster som redan finns i kommunerna. En del av medlen går till 

personalkostnader för säkerhetsskyddschefen, som ansvarar för 

kommunernas säkerhetsarbete. Kommunerna vill inte ta på sig långsiktiga 

kostnader eller skapa dubbla organisationer. 

 

Efter samråd mellan medlemskommunerna och med stöd av ovan föreslås att 

hemställan avslås 

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

 

 

Beslutsunderlag  

Se bilagor 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att avslå hemställan om 2:4 medel avseende en tjänst 

som säkerhetsskyddschef för Räddningstjänsten Östra Blekinge 
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Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 129 Dnr 2024-000146 053 

Fastställande av upphandlingsdokument avs 
upphandling av Mejerivaror  

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott fastställer upphandlingsdokumenten 

avseende upphandling av mejeriprodukter.  

Ärendebeskrivning 

Upphandlingen avser kommunens behov av Mejeriprodukter. Nuvarande 

avtal upphör att gälla 2024-09-30. Ny avtalstid kommer att gälla fr o m 

2024-10-01 – 2027-09-30 med möjlighet till på 12 plus 12 månaders option. 

Den totala omfattningen för upphandlingen uppskattas till ca 14 miljoner 

kronor.  

Bedömning 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse Teopoula Zickbauer, Upphandlingssamordnare 

Upphandlingsdokument 

Produktprisbilaga 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslås besluta att fastställa 

upphandlingsdokumenten avseende upphandling av Mejeriprodukter 

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Teo Zickbauer, upphandlingssamordnare  
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§ 130 Dnr 2024-000086 101 

Information om kvalitetsnätverket 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att notera 

informationen till protokollet.  

Ärendebeskrivning 

Kvalitetsnätverket har blivit ombedda att komma till KSAU/KS och ha en 

föredragning om Kvalitetsnätverket arbete och dess del i styrprocessen.  

Bedömning 

För att ge en bild av kvalitetsnätverkets arbete kommer en presentation ges. 

Flertalet av representanterna i nätverket kommer att delta för att svara på 

eventuella frågor.  

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av ärendet. 

 

Beslutsunderlag  

Är den presentation som ges på KSAU 2024-03-25.   

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslås besluta att föreslå 

kommunstyrelsen att notera handlingarna till protokollet.    

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 131 Dnr 2024-000092 101 

Information avseende nämndernas (ej KS) 
internkontrollplaner för innevarande år, 2024 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att notera ärendet 

till protokollet.  

Ärendebeskrivning 

I tillämpningsanvisningarna till reglemente för intern kontroll står att 

information avseende nämndernas internkontrollplaner ska ges 

Kommunstyrelsen för innevarande år. 

Härmed delges nämnderna beslutsunderlag avseende nämndernas 

internkontrollplaner för innevarande år, 2024.  

Bedömning 

Överförmyndarnämnden har inte ännu tagit fram någon Internkontrollplan 

för 2024. Med tanke på omorganisation ska diskussion tas på nästa 

nämndsammanträde huruvida nämnden avser att använda samma 

riskfaktorer för 2023. Utbildningsnämnden fastställer internkontrollplanen 

för 2024 med tillägg. I övrigt har samtliga nämnder har gett bifall till 

tjänsteförslag till internkontrollplan för 2024. 

 

Barnrättsbedömning  

Informationsärendet i sig föranleder inte någon barnrättsbedömning. Dock 

finns uttryckt i bilagda protokollsutdrag om barnrättbedömning genomförts. 

 

Beslutsunderlag  

Protokollsutdrag med tillhörande bilagor 

Nämnden för arbete och välfärd 

Miljö- och byggnadsnämnd 

Teknik-, fritid- och kulturnämnd 

Utbildningsnämnd 

Vård och omsorgsnämnd   
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Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslås besluta att föreslå 

kommunstyrelsen att notera handlingarna till protokollet.    

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 132 Dnr 2024-000091 101 

Information nämndernas (ej KS) rapportering av 
internkontroll 2023 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att notera ärendet 

till protokollet. 

Ärendebeskrivning 

I tillämpningsanvisningarna till reglemente för intern kontroll står att rapport 

årligen ska ges Kommunstyrelsen gällande uppföljning av nämndernas 

föregående års internkontrollplaner. 

Härmed delges nämnderna beslutsunderlag avseende rapportering intern 

kontroll 2023.  

Bedömning 

Samtliga nämnder har gett bifall till sin slutrapport för intern kontroll 2023. 

 

Barnrättsbedömning  

Informationsärendet i sig föranleder inte någon barnrättsbedömning. Dock 

finns uttryckt i bilagda protokollsutdrag om barnrättsbedömning genomförts. 

 

Beslutsunderlag  

Protokollsutdrag med tillhörande bilagor för: 

Miljö- och byggnadsnämnd 

Socialnämnd 

Teknik-, fritid- och kulturnämnd 

Utbildningsnämnd 

Vård och omsorgsnämnd 

Överförmyndarnämnden 
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Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslås besluta att föreslå 

kommunstyrelsen att notera handlingarna till protokollet.    

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 133 Dnr 2024-000151 047 

Ansökan om statsbidrag från Kulturrådet 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beviljar teknik-, fritid och- 

kulturförvaltningen att ansöka om statsbidrag från Kulturrådet.    

Ärendebeskrivning 

Teknik-fritid- och kulturnämnden 2024-02-27 § 52: 

Folkbiblioteket söker årligen bidraget Inköpsstöd till folk- och skolbibliotek 

från Kulturrådet. Det här bidraget finns till för att främja barns och ungas 

intresse för läsning genom ökad tillgång till litteratur och medier. 

Folkbiblioteken är de som samordnar ansökan, men bidraget delas lika 

mellan folk- och skolbiblioteken i kommunen.  

Bidraget går till inköp av barn- och ungdomsmedier eller inköp av 

vuxenmedier som främjar barns och ungas läsintresse. Det går använda 

bidraget under ett läsår, det vill säga under ansökningsåret och påföljande 

vårtermin.  

Inköpsstödet, som minst uppgår till 50 000 kronor, beräknas huvudsakligen 

efter antalet barn och ungdomar upp till 18 år i den sökande kommunen. 

Som sökande kan vi därför inte söka ett visst belopp.  

I Ronneby kommun har bidraget varierat mellan 80 000 – 110 000 de senaste 

åren. Bidraget söks mellan mars-april varje år.  

Reglerna för bibehållet medieanslag är att kommunens sammanlagda 

medieanslag, som uppges i ansökan, inte vara lägre än under föregående år. 

Den summa som avser medier för barn och unga får inte heller minska. 

Kommunerna måste enligt lag ha en politiskt antagen biblioteksplan för att 

kunna söka bidraget.      

Bedömning 

Teknik-, fritid och- kulturförvaltningen bedömer att aktuellt statsbidrag är 

viktigt och till stor del avgörande för biblioteksverksamhetens fortsatta 

utvecklingsarbete med barn- och ungas läsintresse. Vidare bedömer 

förvaltningen att ett ansökt och beviljat bidrag inte, i någon bemärkelse, blir 

kostnadsdrivande för verksamheten.  
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Barnrättsbedömning  

Barn bedöms påverkas av beslutet och en Barnchecklista bifogas i 

underlaget.  

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Ansökan om statsbidrag från Kulturrådet - Nicklas 

Martinsson Verksamhetschef Underlag: Barnchecklista      

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid och- kulturförvaltning föreslår Teknik-, fritid och 

kulturnämnden att föreslå Kommunstyrelsens arbetsutskott att bevilja 

Teknik-, fritid och- kulturförvaltningen att ansöka om statsbidrag från 

Kulturrådet.       

Teknik-fritid- och kulturnämndens beslut  

Teknik-, fritid och- kulturnämnden beslutar att föreslå Kommunstyrelsens 

arbetsutskott att bevilja Teknik-, fritid och- kulturförvaltningen att ansöka 

om statsbidrag från Kulturrådet. 

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Niclas Martinsson, verksamhetschef teknik- fritid- och 

kulturförvaltningen   
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§ 134 Dnr 2022-000132 101 

Trygghetsmiljonen 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott avslår ansökan. 

Ärendebeskrivning 

Verksamheten har boenden med permanenta platser inriktning somatik, 

demens och psykiatri. Verksamheten har även tillfälliga platser i form av 

korttidsboende och växelvis boende. Brandlarmet är kopplat direkt till 

räddningstjänsten vid incident. På några boenden är brandlarmet gammalt 

och för att trygga upp verksamheten kopplat till brandincidenter kommer 

brandlarmet uppdateras av fastighetsägaren. Verksamheten har därutöver 

behov av brandlarmsfunktioner med adresserbart larm med tablåer på 

våningsplanen och larmlagring för att snabbt veta vilken deckare som 

larmar, vilket möjliggörs med ett nytt uppdaterat brandlarm. 

Verksamheten behöver stå för kostanden som tillkommer för de 

brandlarmsfunktioner som bedöms verksamhetsrelaterade och som bedöms 

skapa ytterligare trygghet på boendet.      

Bedömning 

Brandlarmsfunktionerna bedöms trygghetsskapande utifrån att de kan 

förhindra större brandincidenter utifrån snabbare hantering av personal på 

boendet då de kommer smidigt att se var det brinner och snabbt kunna 

förhindra större räddningspådrag om inte situationen kräver det. Ett stort 

räddningspådrag som drar igång utan att situationen kräver det kan skapa oro 

på boendet och kan påverka individer negativt. Det kan också bli förknippat 

med en kostnad för verksamheten. 

Bedömningen är att dessa brandlarmsfunktioner med adresserbara larm och 

larmlagring skulle bidra till effektivare hantering vid brandlarmincidenter 

som bedöms bidra till trygghet kring brandlarmen, mindre oro på boendena 

och därmed trygghetsskapande för individerna som bor där, permanent eller 

tillfälligt. 

Uppskattad kostnad från fastighetsägaren på de verksamhetsspecifika 

brandlarmfunktionerna.  

Kostnad för larmlagringsmöjligheter, tablåer, och adresseringen uppgår till 

250 tkr. 
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Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet. 

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse- Maria Sevestedt, verksamhetschef vård- och 

omsorgsboende. 

Förslag till beslut 

Vård- och omsorgsförvaltningen föreslår KSAU besluta att godkänna 

ansökan från trygghetsmiljonen gällande utökning av brandlarmsfunktioner 

enligt bedömningen. 

Förslag till beslut under sammanträdet  

Ordförande Roger Fredriksson (M) föreslår att arbetsutskottet avslår 

ansökan.        

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

ordförandens eget förslag och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Förvaltningschef vård- och omsorg Maria Appelskog 

Förvaltningsekonom Jane Wennerdahl Nilsson 

Verksamhetsutvecklare Bibbi Rönnlund 

Utvecklingschef Krister Svensson 
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§ 135 Dnr 2024-000159 049 

Hållbarhetsbokslut 2023 

 

Beslut 

1. Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att notera det lämnade Hållbarhetsbokslutet 

2023 till protokollet.  

2. Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att att 

hållbarhetsbokslut ska göras årligen och att det inte ska göras någon 

populärversion av bokslutet. 

Ärendebeskrivning 

Hållbarhetsbokslutet ska visa på det samlade hållbarhetsarbetet i 

kommunkoncernen utifrån hållbarhetsstrategin. Bokslutet ska också 

stimulera till ett utvecklat hållbarhetsarbete i kommunens verksamheter. 

Samtidigt ska det vara ett verktyg för att mäta i vilken grad 

hållbarhetsarbetet ger effekt.   

 

Ronneby kommuns Hållbarhetsbokslut 2023 bygger på de aktiviteter som 

förvaltningar och bolag har rapporterats i Stratsys. Bokslutet är uppdelat i 

fyra delar:   

 

* höjdpunkter och utmaningar kopplat till hållbarhet under 2023,  

* förvaltnings- och bolagsspecifik analys,  

* redogörelse för varje fokusområde bestående av trender och utveckling 

utifrån indikatorer och aktiviteter som genomförts under året och  

bilaga med samtliga indikatorer som finns i hållbarhetsstrategin.  

Bedömning 

När hållbarhetsbokslutet redovisades för 2022 var det en diskussion i 

kommunstyrelsen om fortsatt arbete med hållbarhetsbokslutet. Nedan lyfts 

förslag på hur fortsatt arbete ska genomföras:  

 

Enheten för kvalitet, hållbarhet och överförmynderi föreslår att 

hållbarhetsbokslutet ska fortsätta att göras årligen. Detta har framför allt två 
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skäl. Att rapporteringen sker i hög grad automatiskt i Stratsys i samband med 

ordinarie verksamhetsplanering och uppföljning. Att det är viktig med 

kontinuiteten i hållbarhetsarbetet för att motivera till fortsatt utveckling och 

att lyckas.  

 

Med bakgrund av minskning av tjänster inom enheten för kvalitet & 

hållbarhet finns det inte personella resurser till att göra en populärversion av 

hållbarhetsbokslutet. 

 

Barnrättsbedömning  

1. Påverkar beslutet, direkt eller indirekt, barn och ungdomar? 

Ärendet påverkar barn indirekt då redovisning av aktiviteter visar på 

kommunens samlade arbete för barn och unga i Ronneby kommun utifrån 

hållbarhetsstrategins inriktningar. Bokslutet visar även, genom 

indikatorernas utveckling, på de utvecklingsbehov som finns avseende barn 

och ungas livsvillkor och livsmiljöer. Eftersom barn och unga är en 

målgrupp av flera görs en enkel prövning av barnets bästa.  

 

2. Har barn/ungdomar som kan komma att beröras av beslutet fått uttrycka 

sina åsikter? 

I denna typ av ärende bedöms det inte betydande att lyssna in barn/unga.  

 

3. Innebär beslutet att barns och ungdomars bästa har beaktats? 

För hållbarhetsbokslutet i helhet ses det att barnrättsperspektivet är 

prioriterat i kommunens hållbarhetsarbete. Fortsatt fokus på tidiga insatser 

för barn och unga lyfts fram som viktigt för att främja jämlika uppväxtvillkor 

och en god hälsa.    

 

4. Beskriv eventuella intressekonflikter 

Hur kommunen fortsätter att prioritera barnrättsperspektivet som ett 

grundläggande perspektiv i hållbarhetsarbetet påverkar hur barns livsvillkor 

och livsmiljöer utvecklas. Kommunen har en viktig roll att kompensera där 

ojämlikhet och ohälsa uppkommer. 

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Sofie Ceder, folkhälsosamordnare och Sofie Samuelsson 
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Miljöutvecklare.  

Hållbarhetsbokslut 2023   

Förslag till beslut 

Enheten för hållbarhet, kvalitet och överförmynderi föreslår 

kommunstyrelsens arbetsutskott att föreslå kommunstyrelsen att föreslå 

kommunfullmäktige att notera det lämnade Hållbarhetsbokslutet 2023 till 

protokollet.  

Enheten för hållbarhet, kvalitet och överförmynderi föreslår 

kommunstyrelsens arbetsutskott att föreslå kommunstyrelsen att besluta om 

att hållbarhetsbokslut ska göras årligen och att det inte ska göras någon 

populärversion av bokslutet.     

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  

 



 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

35(71) 
2024-03-25  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 136 Dnr 2024-000161 24 

Undantag från kravet att tillgängliggöra särskilt 
värdefulla dataset avgiftsfritt 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att: 

besluta i enlighet med 4 kap. 6 § lagen (2022:818) om den offentliga 

sektorns tillgängliggörande av data, om undantag från kravet på avgiftsfritt 

tillgängliggörande om en tidsbegränsad period om högst två år från den dag 

då genomförandeförordningen träder i kraft (dvs till 9 februari 2025) för 

Kategori Geospatiala data med följande dataset: Adresser, byggnader, 

fastighetsområden. 

Ärendebeskrivning 

Öppna data-direktivet trädde i kraft den 17 juli 2019 och den 1 augusti 2022 

implementerades direktivet i Sverige enligt lagen (2022:818) om den 

offentliga sektorns tillgängliggörande av data. I EU-kommissionens 

genomförandeakt med annex listas vilka datamängder som klassa som 

värdefulla (High Value Datasets, HVD). Dessa träffas av hårdare regler än 

andra datamänger kring tekniskt tillhandahållande. De datamängder som 

tydligast faller inom geodataverksmaheten är Geografiska namn, Adresser, 

Byggnader Fastighetsområden, Höjd, Ortofoto och Transportnät. Dessa 

värdefulla datamängder måste tillhandahållas avgiftsfritt. Dock kan stat, 

regioner och kommuner besluta om dispens från avgiftsfriheten som längst 

till och med 9 februari 2025.      

Bedömning 

Ronneby kommun föreslås att besluta om undantag från kravet att 

tillgängliggöra särskilt värdefulla dataset avgiftsfritt vad gäller datasetet 

Adresser, byggnader och fastighetsområden. Det är enbart detta dataset som 

berör Ronneby kommuns GIS-verksamhet i nuläget. Det pågår ett arbete på 

nationell nivå från SKR att ta fram strategi och riktlinjer för hur detta bör 

hanteras framöver. Kommunen föreslås därför att ta detta beslut i väntan på 

tydligare information kring nationellt tillvägagångssätt för alla de 

myndigheter som detta berör.      
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Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyrelsens 

arbetsutskott att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att  

 

besluta i enlighet med 4 kap. 6 § lagen (2022:818) om den offentliga 

sektorns tillgängliggörande av data, om undantag från kravet på avgiftsfritt 

tillgängliggörande om en tidsbegränsad period om högst två år från den dag 

då genomförandeförordningen träder i kraft (dvs till 9 februari 2025) för 

Kategori Geospatiala data med följande dataset: Adresser, byggnader, 

fastighetsområden. 

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 137 Dnr 2022-000495 333 

Åtgärd för återskapande av fria vandringsvägar i 
Bräkneån vid dammanläggning Belganet mellan. 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att gå vidare med 

åtgärdsförslaget upptröskling med 3% lutning till befintlig betongtröskels 

nivå. 

Ärendebeskrivning 

Länsstyrelsen har påbörjat ett tillsynsärende gällande dammanläggningen 

kallad ”Belganet mellan” belägen på fastigheterna Bälganet 2:79 och 

Bälganet 2:72 i Ronneby kommun. Detta då dammanläggningen bedöms 

utgöra ett definitivt vandringshinder för fauna i Bräkneån. 

 

Genom en beviljad finansiering från Havs- och vattenmyndigheten via 

Länsstyrelsen har Ronneby kommun och Belganet Handels AB med hjälp av 

Fiskevårdsteknik AB arbetat fram ett åtgärdsförslag för att återskapa fria 

vandringsvägar. 

 

Åtgärdsförslaget föreslog att avlägsna sättutskovet och betongtröskeln samt 

att placera ut natursten för att skapa en jämn upp- och nedströmssida med en 

lutning på ca 1%. På uppströmssidan skulle detta medföra att en del av ytan 

som idag består av uppdämt vatten på uppströmssidan torrläggs vid lägre 

sommarflöden. 

 

Inför ansökan om tillstånd för vattenverksamhet hölls ett 

avgränsningssamråd i enighet med 6 kap. 28 – 32 §§ MB där 

Fiskevårdsteknik på uppdrag av Ronneby kommun och Belganet Handels 

AB tog fram ett samrådsunderlag för åtgärden som skickades ut till berörda 

parter samt annonserades i lokalpressen. 

 

Samrådet är nu över och ett flertal yttranden har inkommit enligt bifogad 

samrådsredogörelse. Majoriteten av de yttranden som inkommit ställer sig 

positiva till att skapa fria vandringsvägar för fauna men negativa till det 
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specifika åtgärdsförslaget då utrivning av dammen anses ha negativ 

påverkan på platsen såväl estetiskt som kulturellt och ekologiskt.      

Bedömning 

Enligt återremiss 2024-03-05 (se kursiv text) 

 

Bräkneåns vattenråd har sedan kommunstyrelsens sammanträde inkommit 

med en komplettering till sitt yttrande (se bilaga Komplettering 2024-03-07 

till tidigare samrådsyttrande) där de drar tillbaka texten om aktiv 

flödesreglering med dammluckor och hänvisar till en föreslagen en åtgärd i 

form av uppgjutning av betongtröskeln till nivån +76,5 meter, som de menar 

att de befintliga brädorna dämmer upp till i dagsläget, samt en upptröskling 

med 2% lutning på dammens nedströmssida. De menar att Fiskevårdsteknik 

ABs åtgärdsförslag med upptröskling i 3% lutning till befintlig betongtröskel 

på +75,60 meter skulle innebära en sänkning av vattennivån uppströms 

dammen med 90cm. 

 

Fiskevårdsteknik AB har besvarat kompletteringen (se bilaga Svar på 

komplettering 2024-03-07 till tidigare samrådsyttrande). Fiskevårdsteknik 

AB pekar på att de befintliga brädor som finns kvar efter de gamla 

spettluckorna (som tidigare använts för nivåreglering) inte har någon 

dämmande effekt vid låga flöden då vattnet endast rinner under brädorna. 

Detta syns i bilder som hänvisats till av Bräkneåns vattenråd och foton som 

tagits i samband med platsbesök av Fiskevårdsteknik AB (se bilaga Svar på 

komplettering 2024-03-07 till tidigare samrådsyttrande). Att plocka bort 

brädorna och behålla betongtröskeln i sin nuvarande höjd skulle alltså inte 

påverka vattennivån under de tider på året då flödena är låga. 

 

Tröskelnivån för västra kulverten är uppmätt till nivå +75,35 och ligger 

således 25cm lägre än mittfårans betongtröskel på +75,60, samtliga höjder 

anges i RH2000. Däremot har en träregel placerats i nederkant på 

trummans uppströmssida för att skapa en dämmande effekt. Utan denna i 

efterhand utplacerade träregel, som inte bedöms inte vara en del av den 

tänkta dammkonstruktionen, hade vattennivån inte nått upp till överkant på 

mittfårans betongtröskel under de lägsta flödena. Vattnet hade då enbart 

runnit i västra kulverten. En skulle därför kunna påstå att nivån vid låga 

flöden i dagsläget är något högre än vad som avsetts vid dammens 

konstruktion. För att säkerställa faunapassagens (upptrösklingen) funktion 

behöver en mer permanent lösning för kulverten komma till stånd. En 

höjning av kulvertens tröskelnivå innebär dock att dess 

avbördningskapacitet minskar något.  
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En dämning upp till nivå +76,5 i RH2000 utan möjlighet till aktiv reglering 

som Bräkneåns Vattenråd föreslår har inte tidigare funnits på platsen och 

skulle medföra att dämningsgränsen, som bedöms uppgå till nivå +77,0 - 

+77,1 i RH2000, överskrids vid höga flöden i Bräkneån.   

 

Fiskevårdsteknik AB konstaterar att deras redovisade åtgärdsförslag, som 

innefattar en nedströms upptröskling med natursten medan nuvarande 

betonggjutning i mittenutskovet bibehålls i sitt ursprungliga utförande, inte 

kommer påverka vattennivån uppströms dammen vid låga flöden och endast 

påverkas marginellt vid högre flöden. En upptröskling med lutning på 3% 

bedöms vara att föredra framför Bräkneåns Vattenråds förslag på 2%, dels 

kostnadsmässigt och dels för att det kräver mindre ingrepp i åfåran 

nedströms om dammen.  

 

 

Yttranden från Belganets Samhällsförening, Belganets Vägförening, 

Blekinge Fiskodling HB och Bräkneåns Vattenråd föreslår i stället en åtgärd 

i form av upptröskling en längre sträcka nedströms för att kunna behålla den 

betongtröskel som idag utgör dämningen. 

 

Fiskevårdsteknik AB har efter detta tagit fram två förslag (se bilaga 

Åtgärdsförslag) på hur denna upptröskling skulle kunna se ut med 3% 

respektive 2% lutning samt mängderna utfyllnad som skulle krävas för 

respektive förslag. Förslaget med 3% lutning bedöms vara det mest rimliga 

avseende kostnad och genomförbarhet. Förslaget skulle jämfört med det 

ursprungliga åtgärdsförslaget medföra en ökade kostnad på ca 400.000 kr. 

 

Förutsättningar för att kunna gå vidare med ett nytt upptrösklingsförslag är, 

utöver ett beslut från kommunstyrelsen, att Länsstyrelsen godkänner 

åtgärdsförslaget med 3% lutning samt beviljar ett utökat statsbidrag.   

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet 
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Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Albert Fransson, Exploateringsingenjör. 

Komplettering 2024-03-07 till tidigare samrådsyttrande (bilaga). 

Svar på komplettering 2024-03-07 till tidigare samrådsyttrande (bilaga). 

Åtgärdsförslag (bilaga).      

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyrelsens 

arbetsutskott att föreslå kommunstyrelsen att besluta att gå vidare med 

åtgärdsförslaget upptröskling med 3% lutning till befintlig betongtröskels 

nivå.      

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 138 Dnr 2024-000160 009 

Prioritering av detaljplaner 2024 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att arbetet med 

detaljplanera och planuppdrag ska ske enligt redovisat förslag genom 

prioriteringslista daterad 2024-03-13. 

Ärendebeskrivning 

Prioritering av detaljplaner och planuppdrag sker enligt en beslutad 

prioriteringslista. Listan ses över tre gånger per år samt därutöver vid behov. 

Föregående beslut om prioritering togs av Kommunstyrelsen 2023-12-05.  

Bedömning 

Listan redovisar en bedömning av givna planuppdrag utifrån prioriterings-

matrisen. Matrisen utgår från följande grunder: demografi, volym, 

genomförbarhet, kommunal ekonomi, personella resurser, om 

efterfrågan/intressent finns samt om planen genererar nya arbetstillfällen. 

För varje bedömningsgrund ges poäng. Ju högre poäng en plan får desto 

högre prioritering. Mer detaljerad information om matrisen finns som bilaga. 

Bedömningarna har gjorts av en arbetsgrupp där planchef, stadsarkitekt, 

mark- och exploateringschef, näringslivschef finns representerade. 

Listan ska ses som en grund för diskussion och beslut i kommunstyrelsen. 

Det ges inga förslag till omflyttningar i listan från arbetsgruppen. Däremot 

finns till varje planuppdrag en bedömning om planen anses ha ett 

samhällsstrategiskt värde. Det finns också information om huruvida planen 

har en tilldelad handläggare samt information om tidplaner för de olika 

uppdragen. Förslaget till prioriteringslista samt tidplanerna finns i två 

versioner – en förenklad med övergripande information och en detaljerad 

med all information.  

Sedan det förra beslutet har följande förändringar skett i listan: 

Följande planuppdrag har antagits och fått laga kraft 

 Upphävande av del av byggnadsplan nr 170 i Listerby 

 Upphävande av del av byggnadsplan nr 175 i Listerby 

 Upphävande av del av byggnadsplan nr 181 i Listerby 

Övriga förändringar  
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 Planbesked för Olov 5 har handlagts och beslutats. Planuppdraget har 

poängsatta och prioriterats.  

 Uppdraget gällande ändring av detaljplan för Del av Ronneby 22:1, 

Viggen Norra etapp 1 har poängsatts och prioriterats.  

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Kristina Eklund, planchef 

Förslag till prioriteringslista, 2024-03-13 

Förslag till prioriteringslista - förenklad, 2024-03-13 

Tidplaner, 2024-03-13 

Tidplaner – förenklad, 2024-03-13 

Beskrivning av matris för planprioritering   

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyrelsen beslutar 

att arbetet med detaljplanera och planuppdrag ska ske enligt redovisat förslag 

genom prioriteringslista daterad 2024-03-13.    

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 139 Dnr 2024-000093 511 

Remiss av trafikförsörjningsprogram Blekinge 2024 - 
2031 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att lämna 

synpunkter som beskrivs under rubriken “Bedömning” som remissvar 

gällande trafikförsörjningsprogram Blekinge 2024-2031. 

Ärendebeskrivning 

Region Blekinge har det strategiska ansvaret att utveckla kollektivtrafiken i 

Blekinge. Den regionala kollektivtrafikmyndigheten beslutar regelbundet om 

ny version av trafikförsörjningsprogrammet som anger mål och riktlinjer. 

Blekingetrafiken upphandlar, verkställer och marknadsför bussar, tåg, båtar 

och behovsstyrd trafik inom dessa ramar. 

 

Trafikförsörjningsprogrammet som nu är på remiss, beskriver ramar, 

riktlinjer och mål för planeringen av kollektivtrafiken i Blekinge. 

Programtiden är 2024 – 2031 med en visionsbild för 2050. Blekinges och 

dess invånares behov är utgångspunkten där den regionala 

utvecklingsstrategin är ett av flera dokument som har använts som underlag. 

 

Dokumentet beskriver vilka satsningar kollektivtrafiken behöver för att 

forma ”Växtplats Blekinge” och ge länet det hållbara transportsystem som 

behövs för en önskad utveckling. Invånarna ska få bästa möjliga service 

vilket ska vända flyttströmmen och locka nya företag till Blekinge.  

Bedömning 

Ronneby kommun anser att programmet i stort beskriver kollektivtrafikens 

utmaningar och förutsättningar samt beskriver ramar och riktlinjer för de 

satsningar som behöver göras för att bidra till att öka Blekinges attraktivitet.  

 

Följande synpunkter lämnas på förslaget till Trafikförsörjningsprogram 

2024-2031. 
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* Ett av de övergripande målen är att andelen hållbara resor i Blekings ska 

öka. Avsnitt 3 beskriver dagens kollektivtrafik och i avsnitt 4 beskrivs ett 

önskat läge. Dock saknas beskrivning av hur det hållbara resandet ser ut 

idag.  

*  

Kap 4.2.1 beskriver vikten av en obruten kollektiv resa vid flera trafikslag. 

Detta resonemang får gärna förstärkas då det sannolikt är en framgångsfaktor 

och ett villkor för ett ökat kollektivt resande. Välplanerad och relevant trafik 

som gör det möjligt att resa utan väntan och uppehåll.  

 

* Flera av målen i kapitel 5 beskriver inget ökat eller sänkt målvärde. Det 

gäller till exempel ”Andel nöjda kunder i allmän kollektivtrafik” men visar 

ingen ökad ambition enligt tabellen. En motivering till varför ingen ökning 

eftersträvas eller att målen sänks vore intressant.  

 

I samma kapitel beskriva att målet är att 70% av hushåll i Blekings ska ha ett 

utbud av minst 10 avgångar till/från centralort helgfri vardag. Det saknas en 

beskrivning av alternativa lösningar för de resterande 30% av befolkningen 

som bor i länet.  

 

* Under rubriken 6.3 Ett attraktivare Blekinge beskrivs vikten av två 

tågsystem – ett snabbt som inte stannar så ofta och ett som binder samman 

stora och mindre tätorter i Blekinge. Kartan beskriver framtidens tågsystem, 

men saknar analys över varför dessa orter tagits med och inte andra. Fler 

orter, så som Johannishus, skulle kunna vara aktuella att ta med för att 

ytterligare öka tillgängligheten i de mindre orterna.  

 

Detta kapitel bör även utvecklas för att beskriva behov och nödvändighet av 

kollektivtrafik på de mindre orterna totalt sett, som ett led i det behov av nya 

invånare som hela Blekinge står för. Samma sak gäller för tillgängligheten 

till skärgården både för attraktivt och unikt boende samt den stora potential 

som finns för besöksnäringen.   

 

* Stycke 6.3.4 Hållbara resor för klimat och miljö - Kollektivtrafik bidrar 

också till att behovet av parkeringsplatser minskas, vilket i förlängningen 

kan innebära mer attraktiva städer då dessa ytor kan användas till annat än 

bilparkering.  
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* I bilaga 1 Barnrättsliga reflektioner beskrivs att ”Förbättrade möjligheter 

till mobilitet genom fler cykelvägar vilket ger bättre möjlighet för barn att på 

ett säkert, hälsosamt och självständigt sätt transportera sig kortare sträckor. 

Detta kan också bidra till att barn blir mer aktiva vilket i sin tur stärker 

folkhälsan.” Syftet med programmet är inte att bygga ut fler cykelvägar även 

om det beskriver de positiva aspekterna med detta på fler ställen i 

programmet. Med anledning av programmet syfte förefaller det som vara en 

effekt som programmet verkar för.  

 

Barnrättsbedömning  

Till programmet finns en bilaga som bland annat innehåller Barnrättsliga 

reflektioner. Summeringen av programmet förhåller sig till 

barnkonventionen är att majoriteten av åtgärderna som förslås i planen 

bedöms ge positiva effekter för barn i Blekinge och inga negativa effekter.  

 

Bedömningen från kommunens sida är samstämmig med Regionens, även 

om analysen skulle kunna utvecklas och belysa fler aspekter på programmets 

utveckling i förhållanden till barnperspektivet bland annat kopplat till 

teknikutveckling och tillgänglighet för alla.   

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Kristina Eklund, planchef  

Remissversion Trafikförsörjningsprogram 2024-2031 

Bilagor Trafikförsörjningsprogram 2024 – 2031 Remissversion   

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyrelsen besluta att 

lämna synpunkter som beskrivs under rubriken “Bedömning” som remissvar 

gällande trafikförsörjningsprogram Blekinge 2024-2031.    

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 140 Dnr 2024-000162 01 

Äskande av medel för utredningar kopplade till 
detaljplaneuppdrag för crossbana, fastigheten Sörby 
5:17  

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att tilldela Planenheten 100 000 kr i utredningsmedel 

för detaljplan för crossbana på fastigheten Sörby 5:17. Finansiering sker via 

kommunfullmäktiges konto för oförutsedda utgifter.  

Ärendebeskrivning 

Planenheter har ett detaljplanuppdrag för crossbana på fastigheten Sörby 

5:17. Medel för utredningar fanns avsatta för 2023 och 90 000 kr av dessa 

kompletteringsäskandes till 2024, men godkändes inte utan riktlinje gavs att 

se över summorna och äska separat.  

 

Ett omfattande utredningsarbete har gjorts under de senaste åren:  

* Naturvärdesinventering 

* Fördjupad bullerutredning för avskärmning vid källan 

* Hydrogeologi 

* Översiktlig geoteknisk undersökning 

* Trafikutredning 

* Riskbedömning 

* Konsekvens av tillrinning 

* Dagvatten 

* Trafik och bullerutredning 

 

Det kvarstår utredningar för att kunna gå mot ett samrådsförslag. 

* Fördjupad trafikutredning 

Slutförande av MKB 
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Bedömning 

För att kunna slutföra de kvarstående utredningarna krävs att 100 000 kr i 

utredningsmedel tillförs planenheten.  

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av beslutet 

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Kristina Eklund    

Förslag till beslut 

Teknik, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyrelsens 

arbetsutskott att besluta föreslå kommunstyrelsen att besluta föreslå 

kommunfullmäktige att tilldela Planenheten 100 000 kr i utredningsmedel 

för detaljplan för crossbana på fastigheten Sörby 5:17.  

Förslag till beslut under sammanträdet  

Ordförande Roger Fredriksson (M) föreslår arbetsutskottet att bifalla 

tjänsteförslaget med tillägget att finansiering sker via kommunfullmäktiges 

konto för oförutsedda utgifter.       

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 141 Dnr 2024-000163 009 

Äskande av medel för utredning kopplat till detaljplan 
för Del av Svenstorp 20:1, Södra B-01 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att tilldela 95 000 kr i utredningsmedel kopplat till 

detaljplanearbetet under 2024. Finansiering sker via kommunfullmäktiges 

konto för oförutsedda utgifter.  

Ärendebeskrivning 

I samband med planuppdraget tilldelades medel för att genomföra 

utredningar kopplat till detaljplanen. Medel för utredningar fanns avsatta för 

2023 och den återstående delen av dessa kompletteringsäskandes till 2024, 

men godkändes inte utan riktlinje gavs att se över summorna och äska 

separat. 

 

Vid uppstarten av planarbetet gjordes en naturvärdesinventering (NVI) för 

att klargöra förutsättningarna för att planlägga området, då det var känt att 

det innehöll höga naturvärden. NVI är knutet till säsong och var klar först 

under slutet av 2023. Under sommaren 2024 behöver en 

fladdermusutredning göras. NVI och fladdermusutredningen ger tillsammans 

underlag för det fortsatt planarbetet och dess omfattning.  

 

De efterföljande utredningarna är beroende av att utformning av 

planförslaget har kommit en bit. Bedömda kvarvarande utredningar är 

dagvattenutredning, trafikutredning, groddjursinventering och eventuellt en 

arkeologisk utredning steg 1. I nuläget bedöms dessa inte genomföras under 

2024.   

Bedömning 

För att genomföra planerade utredningar 2024 behöver 95 000 kr tillföras 

planarbetet.  
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Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Kristina Eklund, planchef    

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyrelsens 

arbetsutskott att besluta föreslå kommunstyrelsen att besluta föreslå 

kommunfullmäktige att tilldela 95 000 kr i utredningsmedel kopplat till 

detaljplanearbetet under 2024.   

Förslag till beslut under sammanträdet  

Ordförande Roger Fredriksson (M) föreslår arbetsutskottet att bifalla 

tjänsteförslaget med tillägget att finansiering sker via kommunfullmäktiges 

konto för oförutsedda utgifter.      

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 142 Dnr 2024-000164 009 

Äskande av medel för utredning kopplat till revidering 
av VA-plan och upprättande av vattentjänstplan 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att tilldela Planenheten 180 000 kr för slutförandet av 

VA-planen. Finansiering sker via kommunfullmäktiges konto för 

oförutsedda utgifter.  

Ärendebeskrivning 

Vid uppstarten av arbetet med att revidera VA-planen och upprätta en 

vattentjänstplan tillfördes medel. Arbete med revidering av VA-planen 

innefattar flera delar. Vid årsskiftet 2022/2023 trädde ändringar i Lagen om 

allmänna vattentjänster i kraft som anger att samtliga kommuner ska ha en 

vattentjänstplan. Eftersom det är en nyhet fanns det låg erfarenhet bland 

konsulter hur denna plan ska utformas. Detta har gjort att arbetet med 

revideringen av VA-planen i sin helhet har dragit ut på tiden och medlen från 

2023 behövs föras över till 2024 för att slutföra arbetet. 

 

Medel för utredningar fanns avsatta för 2023 och kompletteringsäskandes till 

2024, men godkändes inte utan riktlinje gavs att se över summorna och äska 

separat.  

Bedömning 

För att slutföra VA-planen beräknas 180 000 kr kärvas 2024. 

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Kristina Eklund 

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyrelsens 

arbetsutskott att besluta föreslå kommunstyrelsen att besluta föreslå 
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kommunfullmäktige att tilldela Planenheten 180 000 kr för slutförandet av 

VA-planen.   

Förslag till beslut under sammanträdet  

Ordförande Roger Fredriksson (M) föreslår arbetsutskottet att bifalla 

tjänsteförslaget med tillägget att finansiering sker via kommunfullmäktiges 

konto för oförutsedda utgifter.      

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

ordförandens eget förslag och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.       

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 143 Dnr 2024-000165 009 

Äskande av medel för utredning kopplat till 
Översiktsplan 2045 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att tilldela Planenheten 321 000 kr för arbete med 

översiktsplanen. Finansiering sker via kommunfullmäktiges konto för 

oförutsedda utgifter.  

Ärendebeskrivning 

Arbetet med översiktsplanen sträcker sig över en lång tid och det är svårt att 

inledningsvis göra en bedömning om hur budgetmedlen behöver fördelas 

över de år projektet pågår. Exempelvis kan nämnas att framtagandet av 

miljökonsekvensbeskrivning och hållbarhetsbedömning som görs av konsult, 

har fakturerats under början av 2024 istället som tidigare planerats under 

2023. Under 2024 kommer även samråd genomföras som tidigare var 

planerat 2023. 

 

Medel för utredningar fanns avsatta för 2023 och dessa 

kompletteringsäskandes till 2024, men godkändes inte utan riktlinje gavs att 

se över summorna och äska separat.  

Bedömning 

Kvarvarande medel om 321 000 kr som inledningsvis tillfördes arbetet med 

översiktsplanen 2023, önskas äskas till 2024.    

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Kristina Eklund, planchef   
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Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyreselens 

arbetsutskott att besluta föreslå kommunstyrelsen att besluta föreslå 

kommunfullmäktige att tilldela Planenheten 321 000 kr för arbete med 

översiktsplanen.       

Förslag till beslut under sammanträdet  

Ordförande Roger Fredriksson (M) föreslår arbetsutskottet att bifalla 

tjänsteförslaget med tillägget att finansiering sker via kommunfullmäktiges 

konto för oförutsedda utgifter.      

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

ordförandens eget förslag och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 144 Dnr 2022-000033 214 

Ändring av detaljplan för Aspan 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen till protokollet.  

Ärendebeskrivning 

I mars 2023 antogs ändringen av detaljplan för Aspanområdet i Ronneby 

kommun. Syftet var att ändra planbestämmelsen e1, minsta fastighetsstorlek 

i kvadratmeter, så att planbestämmelsen överensstämmer med fastigheternas 

och arrendetomternas verkliga storlek. 

 

Kommunens beslut att ändra detaljplanen har överklagats av Markus 

Keinänen. Mark- och miljödomstolen bifaller överklagandet och upphäver 

Ronneby kommuns beslut den 7 mars 2023 (§ 75) att ändra detaljplan för 

Aspanområdet.  

Bedömning 

Överklagan av Mark- och miljödomstolens beslut bereds nu med hjälp av 

jurist.  

 

På mötet kommer information om ärendet och förlag till överklaga 

presenteras. Kommunstyrelsen hinner inte sammanträda innan överklagan 

ska vara Mark- och miljödomstolen till handa. Därför föreslås ett 

ordförandebeslut gällande överklagan enlig delegation punkten 1.1 

delegationsordning i kommunstyrelsen.  

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Kristina Eklund 

Dom från Växjö tingsrätt, Mark- och miljödomstolen, mål nr P 1982-23   
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Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyrelsens 

arbetsutskott ta punken som information.    

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kristina Eklund, planchef  
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§ 145 Dnr 2024-000147 303 

Införlivande av fastighet Kalleberga 1:78 i 
verksamhetsområde 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att införliva Kalleberga 1:78 i verksamhetsområde för 

vatten, spillvatten och dagvatten enligt karta samt fastighetslista. 

Ärendebeskrivning 

På Kalleberga 1:78 pågår byggnation av LSS-boende. Fastigheten 

behöver kommunala anslutningar varpå verksamhetsområdet för 

vatten, spillvatten och dagvatten behöver utökas.      

Bedömning 

Nybildade fastigheten Kalleberga 1:78 har avstyckats från Kalleberga 1:3 för 

uppförande av LSS-boende av Emrahus Bostäder Syd AB. Fastigheten ligger 

inom den nyligen lagakraftvunna detaljplanen för Kalleberga 1:3 m.fl. 

Fastigheten ska ha kommunala anslutningar varpå verksamhetsområdet för 

vatten, spillvatten och dagvatten behöver utökas. 

Avstämning kring förslag på verksamhetsområde har genomförts med 

Ronneby Miljö och Teknik AB, Miljö- och byggnadsförvaltningen och med 

Planenheten på Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen. 

Huvudregeln är att hela registerfastigheten där behov av allmänna 

vattentjänster bedöms finnas kommer att omfattas av verksamhetsområdet. 
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Fastighetslista: 

Kalleberga 1:78 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet 

 

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse - Rebecka Bratlie, Exploateringsingenjör  

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår Kommunstyrelsens 

arbetsutskott föreslå besluta föreslå Kommunstyrelsen besluta föreslå 

Kommunfullmäktige att införliva Kalleberga 1:78 i verksamhetsområde för 

vatten, spillvatten och dagvatten enligt karta samt fastighetslista.      
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Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 146 Dnr 2024-000125 040 

Revidering av bolagsordning, Miljöteknik 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att godkänna föreslagen revidering av bolagsordningen.  

Ärendebeskrivning 

Styrelsemöte med Ronneby Miljö & Teknik AB § 10: 

Med anledning av förändringar i ellagen som tidigare lyfts i styrelsen: 

Elproduktionen behöver flyttas över från dotterbolaget Ronneby Miljöteknik 

Energi AB till Ronneby Miljö och Teknik AB. Elnätsverksamheten flyttas 

över från Ronneby Miljö och Teknik AB till dotterbolaget Ronneby 

Miljöteknik Energi AB. Därmed behöver bolagsordningen ändras och 

dotterbolaget även byta namn till Ronneby Miljöteknik Elnät AB för att 

bättre spegla verksamheten. Beslut om namnbytet tas i dagens styrelsemöte 

för dotterbolaget.       

Styrelsens beslut  

Styrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att godkänna föreslagen 

revidering av bolagsordningen.  

Vidare tas beslut om en ny bolagsordning av bolagsstämman senare i år. Se 

bilaga 1.  

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 147 Dnr 2024-000126 040 

Revidering av bolagsordning, Miljöteknik Energi 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att godkänna föreslagen revidering av bolagsordningen.  

Ärendebeskrivning 

Styrelsemöte med Ronneby Miljö & Teknik AB § 10: 

Med anledning av förändringar i ellagen som tidigare lyfts i styrelsen: 

Elproduktionen behöver flyttas över från dotterbolaget Ronneby Miljöteknik 

Energi AB till Ronneby Miljö och Teknik AB. Elnätsverksamheten flyttas 

över från Ronneby Miljö och Teknik AB till dotterbolaget Ronneby 

Miljöteknik Energi AB. Därmed behöver bolagsordningen ändras och 

dotterbolaget även byta namn till Ronneby Miljöteknik Elnät AB för att 

bättre spegla verksamheten.      

Styrelsens beslut  

Styrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att godkänna föreslagen 

revidering av bolagsordningen.  

Vidare tas beslut om en ny bolagsordning av bolagsstämman senare i år. Se 

bilaga 1.  

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

tjänsteförslaget och finner att arbetsutskottet bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 148 Dnr 2023-000598 109 

Besvarande av MEDBORGARFÖRSLAG Investera konst 
av Susanne Demåne i stadskärnan 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 

kommunfullmäktige att anse medborgarförslaget besvarat.  

Ärendebeskrivning 

Teknik-fritid- och kulturnämnden 2024-02-27 § 76: 

Förslagsställaren har 2023-11-22 inkommit med ett medborgarförslag enligt 

följande: 

 ”Vill ge ett förslag för att anamma en fantastisk konstnär Susanne Demåne. 

Som har skapat fantastiska skulpturer i trä på Bredåkra Kyrkogård. Och även 

på Solliden på Öland. Investera i konst i stadskärnan som Susanne Demåne 

har gjort. Det drar stor uppmärksamhet och blir en turistattraktion. Mitt 

förslag är att låta henne göra skulpturer i trä längs med ån från gångbron vid 

Kilen parken sedan längs med vägen till Alfa Laval. Använd träd längs med 

ån på samma sida som Kilen. 3-4 st Det får stor uppmärksamhet som ger 

genomslag till hela Ronneby. Och att vi även bevarar ett kulturarv från en 

mycket proffsig konstnär. Se fördelarna med investeringen och vad det kan 

ge i slutändan.”  

Ärendet har remitterats till teknik-, fritid- och kulturförvaltningen för 

beredning.      

Bedömning 

Fritid- och kulturförvaltningen initierade ett ärende 2014-10-16 § 104 med 

förslag om att Ronneby kommun skulle anta den statliga rekommendationen 

om enprocentregeln vid ny-, om- och tillbyggnationer. En utredning gjordes 

och kommunfullmäktige beslutade 2020-03-26 § 85 att inte införa 

enprocentregeln, vilket innebär att det numera är upp till varje projekt att 

inkludera konstnärlig utsmyckning eller inte.  

Förslagsställaren pekar ut området vid Kilenparken, som anlades under 

2021-2022. Den första delen av åstråket är färdigställd och innehåller flera 

konstverk. Investeringen gjordes med medel som teknik-, fritid- och 

kulturförvaltningen tilldelades under 2020 från Krisledningsnämnden. 

Gruppen för konstnärlig gestalning, där flera olika funktioner är 

representerade, tog fram ett förslag. Tydligt var att konstnärer med sin bas i 
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Ronneby kommun skulle prioriteras. Idag finns följande konstnärer och verk 

i Kilenparken: 

 Ett ljudverk av Susanne Skog är placerat i ett av de stora pilträden vid ån, 

mellan amfiteatern och båtbryggan. Ljudverket som inspirerats av fiskars 

rörelser, kommer att förnimmas på ett ständigt föränderligt sätt  

 På grönytan vid parkens entré finns tre skulpturer som visar Urkvinnorna, 

tolkade och formade i ek av Susanne Demåne  

 En fristående skulpturgrupp i brons av Rosalia Ramirez speglar vår samtid 

i form av två unga kvinnor från olika samhällsklasser  

 På elcentralerna i parken kan vi se emaljerade reliefer, där har konstnärerna 

Maria Harrysson och Dea Svensson samverkat kring gestaltningen som utgår 

ifrån Dea Svenssons naturnära teckningar. 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet.  

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Sofie Andersson, utredare Underlag: 

MEDBORGARFÖRSLAG Investera konst av Susanne Demåne i 

stadskärnan Underlag: Planeringsplan Åstråket.      

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyrelsen att föreslå 

kommunfullmäktige att anse medborgarförslaget besvarat enligt nedan.       

Teknik-fritid- och kulturnämndens beslut  

Teknik-, fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunstyrelsen att 

föreslå kommunfullmäktige att anse medborgarförslaget besvarat enligt 

nedan. 
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Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

teknik-fritid- och kulturnämndens förslag och finner att arbetsutskottet 

bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 149 Dnr 2023-000618 109 

Besvarande av MEDBORGARFÖRSLAG angående 
anläggande av en boulebana i Risatorpsområdet 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att anse 

medborgarförslaget besvarat.  

Ärendebeskrivning 

Teknik- fritid- och kulturnämnden 2024-02-27 § 75: 

Förslagsställaren har 2023-11-28 inkommit med följande medborgarförslag:  

”Angående anläggande av en boulebana i Risatorpsområdet Invid Östra 

Varevägen fanns en fotbollsplan och en tennisbana anlagd på den yta som de 

24 marklägenheterna anlades på vilket var mycket bra och välkommet. Man 

hade då inte löst infrastrukturen innan byggnationen av husen började 

byggas. Fotbollsplanen löstes i samråd med grannar men däremot lyckades 

man inte hitta någon lösning för tennisbanan som var mycket använd till 

olika aktiviteter och inte bara tennis. Däremot skulle det vara bra med att 

ersätta tennisbanan med en boulebana strax invid lekplatsen och 

fotbollsplanen. Ex på en tilltänkt yta enl. bif. skiss.”.  

Ärendet har remitterats till teknik-, fritid- och kulturnämnden för beredning.       

Bedömning 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen bedömer att det inte finns några 

fysiska hinder med att anlägga en boulebana vid utpekad mark, förutom 

vattenledningar som behöver tas hänsyn till vid eventuella ingripanden. 

Begräsningarna ligger snarare i vilka medel som ska användas samt vem 

som ska vara ansvarig för att sköta och underhålla anläggningen. 

Förvaltningens resurser bedöms vara otillräckliga, särskilt i kommande 

besparingstider. Under högsäsong bedöms skötseln uppgå mot 3-4h/vecka 

(ogräsrensning, vattning, räfsande, plattning m.m). Anläggning av boulebana 

4 x 15m beräknas kosta ca 60 tkr.  

Det finns fall där kommunen har tecknat ett skötselavtal med en förening. I 

det här fallet nämns inte någon förening. Frågan är hur stort intresse det finns 

i att anlägga en boulebana i utpekat område. Förvaltningen hänvisar till 

befintliga boulebanor i kommunen. Exempelvis har en boulebana nyligen 

anlagts i Kilenparken. Förvaltningen anser att om det finns behov av fler 

boulebanor i kommunen bör alternativa platser övervägas samt samrådas 
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med bouleföreningarna (alternativt medborgardialog) innan några sådana 

beslut fattas. 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet. Barn bedöms inte vara målgrupp i ärendet.  

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse – Sofie Andersson, utredare Underlag: Medborgarförslag - 

angående anläggande av en boulebana i Risatorpsområdet.     

Förslag till beslut 

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår teknik-, fritid- och 

kulturnämnden att föreslå kommunstyrelsen att anse medborgarförslaget 

besvarat.      

Teknik-fritid- och kulturnämndens beslut  

Teknik-, fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunstyrelsen att 

anse medborgarförslaget besvarat. 

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

teknik-fritid- och kulturnämndens förslag och finner att arbetsutskottet 

bifaller detsamma.      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 150 Dnr 2023-000398 109 

Besvarande av MEDBORGARFÖRSLAG cykelväg till 
Kuggeboda 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att anse 

medborgarförslaget besvarat.  

Ärendebeskrivning 

I ett medborgarförslag föreslås en cykelväg från Hamnvägen till Kuggeboda 

enligt följande: ”Behövs en cykelväg från Hamnvägen till Kuggeboda. 

Vägarna hela vägen ut till Kuggeboda är smala och det är farligt att cykla/gå 

tillsammans med trafiken”. 

Bedömning 

En ny regional cykelplan för Blekinge tas fram genom samverkan mellan 

Region Blekinge, Trafikverket och kommuner. Planen som är en revidering 

av den befintliga regionala cykelstrategin med syfte att främja och skapa 

förutsättningar för cyklingen. 

Ett remissförslag för den regionala cykelplanen skickades ut i december 

2023 och består huvudsakligen av tre delar: Fyra strategiska insatsområden 

med tillhörande mål, utpekade åtgärdsprioriteringar med tillhörande 

prioriteringsunderlag samt fördjupning av föreslagen kustledssträckning. 

Prioriteringsunderlaget togs fram som underlag av Tyréns Sverige AB under 

2023 tillsammans med regionens kommuner där Ronneby kommun lyft fram 

de brister som finns för att sättas i ett regionalt sammanhang. Som grund till 

detta underlag har en tjänstemannagrupp tagit fram en prioriteringslista för 

nya gång- och cykelvägar inom Ronneby kommun där Trafikverket har 

väghållaransvar. 

 

I kommunens prioriteringsförslag finns sträckan Listerby-Kuggeboda med 

och denna sträcka har i beslutet prioritetsordning 4. Sträckan har tagits med i 

Region Blekinges prioriteringsunderlag till den nya regionala cykelplanen 

där den ligger inom prioriteringsgrupp 1, vilket är de sträckor som bedöms 

som mest angelägna att ta med till vidare utredning: 

”Både Listerby och områdena kring Kuggeboda expanderar. Läget kring 

havet har stora attraktionsvärden för boende, och det är många som cyklar 

längs med sträckan för camping och bad. Sträckan är också betydelsefull för 

Kustleden. 
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I Listerby bor det 1000 personer, i Bökenäs och Kuggeboda sammanlagt 

ungefär 300 personer. Sträckan skulle även kunna vara aktuell för Kustleden 

och det finns vissa turistiska målpunkter i området. 

Från norr 

till söder är 

det 7 km, 

vilket gör 

att sträckan 

exempelvis 

är för lång 

att cykla 

för de barn 

som bor i 

Kuggeboda 

och som 

går i 

skolan i 

Listerby. 

Vägen har 

i huvudsak 

70 km/h 

som 

hastighetsgräns och ÅDT på 1300 fordon, med en peak kring 2000 fordon på 

sommaren. Det gör att vägen idag inte är lämplig att gå eller cykla på. 

Att bygga en konventionell gång- och cykelväg hela vägen skulle kosta 

uppskattningsvis 70 miljoner kronor.” 

 

Från Listerby till Gärestadsvägen finns en gång- och cykelväg (GC-väg) som 

till stor del sträcker sig längs E22 och avskärmas med vajerräcke. Idag går 

den till viss del in på enskild väg som ansluter till Gärestadsvägen men 

kommer framöver fortsätta längs E22 fram till Björketorp. Från Björketorp 

till Hamnvägen längs Gärestadsvägen, väg 669, pågår nu planering att bygga 

en ny GC-väg för att öka framkomlighet och trafiksäkerhet för oskyddade 

trafikanter där Ronneby kommun är med som medfinansiär. 

Blå linje visar GC-väg mellan Listerby-Kuggeboda som i underlag till den 

Regionala cykelplanen ligger inom prioriteringsgrupp 1 att utreda vidare. 

Grön linje visar befintlig GC-väg mellan Listerby-Gärestadsvägen. Röd linje 

visar planerad GC-väg mellan Hamnvägen-Björketorp. Blå streckad linje 

visar GC-väg mellan Hamnvägen-Gövägen som ligger som prioritetsordning 



 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

68(71) 
2024-03-25  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

1 i kommunens prioriteringsförslag och inom prioriteringsgrupp 1 i Region 

Blekinges prioriteringsunderlag. 

 

Barnrättsbedömning  

Barnrättsbedömning saknas då barn inte bedöms påverkas av 

ärendet/beslutet 

 

Beslutsunderlag  

Tjänsteskrivelse - Rebecka Bratlie, Exploateringsingenjör 

Medborgarförslag Cykelväg till Kuggeboda 

Förslag till beslut under sammanträdet  

Teknik-, fritid- och kulturförvaltningen föreslår kommunstyrelsens 

arbetsutskott föreslå besluta föreslå kommunstyrelsen besluta att anse 

medborgarförslaget vara besvarat med nedanstående. 

Beslutsgång 

Ordförande Roger Fredriksson (M) ställer frågan om arbetsutskottet bifaller 

teknik-fritid- och kulturnämndens förslag och finner att arbetsutskottet 

bifaller detsamma.       

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 151 Dnr 2024-000004 101 

Kurser och konferenser 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar ärendet till protokollet.  

Ärendebeskrivning 

Föreligger ingen information om kurser eller konferenser.       

________________ 
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§ 152 Dnr 2024-000005 101 

Delgivningsärenden 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att notera ärendet 

till protokollet.  

Ärendebeskrivning 

Affärsverken, Milt och nederbördsrikt väder och bra tillgänglighet för 

kärnkraften 

 

F17, Beslut – anmälan om Försvarsmaktens Flygdag 2024 

 

Föreningen Eringsboda tillsammans mfl., Angående Ronneby kommuns 

beslut att avveckla köket på Björklidens trygghetsboende 

 

Ronneby kommun, Riktlinje för lagring av information i Ronneby 

kommunkoncern 

 

Protokoll 

Cura Individutveckling, 20240301 

 

Protokollsutdrag 

Nämnden för arbete och välfärd 20240227 §§ 22, 25      

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att notera 

delgivningsärendena till protokollet      

________________ 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen  
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§ 153 Dnr 2024-000173 

Information skärgårdstrafiken  

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar ärendet till protokollet.   

Ärendebeskrivning 

Torbjörn Lind, näringslivschef, ger information om förändringar av 

skärgårdstrafiken kommande år.  

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen till protokollet.       

________________ 

Beslutet skickas till: 

Torbjörn Lind, näringslivschef  


